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PROCES-VERBAL 
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 12.09.2024 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la ora 12:30 și s-au desfășurat online, în sistem                      
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenţi                  
25 de consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție. Au lipsit dl Bordei și                      
dl Desculțescu. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1881 din 06.09.2024, în temeiul 
dispoziţiilor art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135,                     
art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
invitația la ședință precizând data, ora și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1881 din 06.09.2024 a fost publicată în                    
ziarul Adevărul din data de 10.09.2024, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul 
Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei și suplimentată prin Dispoziția Primarului 
Sectorului 6 nr.  1912 din 10.09.2024. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul 
instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de 
facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 

                             Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1881 din 06.09.2024 
 
Nr. 
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1. 
 

Aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare din data de 08.08.2024 
și a procesului-verbal al şedinţei extraordinare din data de 23.08.2024.        

2. 

nr. 4 și nr. 5  
 

Proiect de hotărâre nr. 239/06.09.2024 privind solicitarea către 
Consiliul General al Municipiului București de a trece construcțiile    
C1-C5 aferente Colegiului Tehnic de Poștă și Telecomunicații 
“Gheorghe Airinei”, situat în   strada Romancierilor nr. 1, sector 6, 
București, din domeniul public în domeniul privat al municipiului 
București, scoaterea din funcţiune, casarea, demolarea şi valorificarea în 
vederea edificării unei noi infrastructuri edilitare cu destinația unitate de 
învățământ pe terenul dezafectat 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI  
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3. 

nr. 5 și nr. 6 
 

Proiect de hotărâre nr. 242/06.09.2024 privind modificarea și 
completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului 
București nr. 261/2023 privind aprobarea modalității de gestiune directă 
prin darea în administrare a anumitor activități ale serviciului public de 
salubrizare din Sectorul 6 al Municiupiului București către 
Administrația Serviciului Public de Salubrizare Sector 6, în 
conformitate cu prevederile Studiului de oportunitate pentru delegarea 
gestiunii serviciului de salubrizare din Sectorul 6 al Municipiului 
București, precum și aprobarea Caietelor de sarcini pentru darea în 
administrare în regim de gestiune directă a activităților de salubrizare 
stradală, inclusiv deszăpezire, de pe raza Sectorului 6 al Municipiului 
Bucureşti, cu modificările și completările ulterioare  

4. 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 241/06.09.2024 privind aprobarera încheierii 
unui act adițional la contractul nr. 1153/1999 încheiat între    
Primăria Municipiului București și operatorul URBAN SA 

5. 

nr. 4 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 240/06.09.2024 privind înființarea, organizarea 
și funcționarea Complexului de Servicii Sociale ,,Banca Locală  de 
Alimente Sector 6ˮ instituţie publică cu personalitate juridică în 
subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sector 6 

6.  Întrebări și interpelări. 

 
                                                                       Anexă la D.P. Sectorului 6 nr. 1912/10.09.2024 

Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 12.09.2024, ora 1230 

 

 
Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri! 

Vom începe ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței! În aceste condiții, sunt 25 de 
consilieri prezenți. Lipsesc dl Bordei și dl Desculțescu. Doamna președinte, aveți cuvântul! 

D-na Adina Nicolescu, preşedinte de şedinţă: Mulțumim! Bună ziua, doamnelor și 
domnilor consilieri! Ședința de astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar numărul 
1881 din 06.09.2024 și anunțul a fost publicat în ziarul Adevărul din data 10.09.2024. Proiectul 
ordinii de zi a fost suplimentat prin dispoziția numărul 1912 din 10.09.2024.  

Avem la dosar rapoartele de informare depuse de către responsabilul pentru relația cu 
societatea civilă prin care ne informează că față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe                      

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.            
Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1. 
nr. 1, nr. 5 și 

nr. 6  
 

Proiect de hotărâre nr. 243/09.09.2024 privind aprobarea tarifelor 
pentru măturatul, spălatul şi stropitul căilor publice din Sectorul 6 al 
Municipiului Bucureşti, inclusiv colectarea şi transportul deşeurilor de 
pământ şi pietre provenite de pe căile publice la depozitele de deşeuri, 
precum şi a deşeurilor provenite din coşurile stradale la depozitele de 
deşeuri şi/sau la instalaţiile de tratare, curăţarea şi transportul zăpezii de 
pe căile publice din localitate şi menţinerea în funcţiune a acestora pe 
timp de polei sau de îngheţ 

2.  nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 244/09.09.2024 privind aprobarea componentei 
integrale pentru procedura de selecție a administratorilor Centrului de 
Inovare și Proiectare Urbană Sector 6 S.R.L. 
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site-ul instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă, nu au fost primite propuneri,                  
sugestii sau recomandări pentru amendarea acestor proiecte. 

Supun la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul 1912 
din 10.09.2024. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt. Mulțumim! Cu 25 de voturi 
„pentruˮ, suplimentarea proiectului ordinii de zi a fost aprobată.  

Supun la vot proiectul ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul 1881 din 06.09.2024. 
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt. Mulțumim! 25 de voturi „pentruˮ.  

Vă propun o modificare pe ordinea de zi, întrebările și interpretările, să le mutăm la 
sfârșitul ordinii de zi suplimentare, să fie ultimul punct. Voturi „împotrivăˮ? „Abțineriˮ?                  
25 de voturi „pentruˮ. Mulțumesc!  

Dacă nu mai sunt alte modificări pe proiectul ordinii de zi, supun la vot ordinea de zi în 
integralitatea ei. Voturi „împotrivăˮ?  Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt. 25 de voturi „pentruˮ.  

Vă propun aceeași modalitate ca la ședințele trecute, dacă nu sunt discuții generale,                   
să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ?                
Nu sunt. 25 de voturi „pentruˮ. Mulțumim!  

Primul punct pe ordinea de zi. Vă rog, domnul secretar general! 
Dl Demirel Spiridon: Doamnelor și domnilor consilieri, avem de aprobat                 

procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 8 august. Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu 
sunt discuții, vă supun la vot procesul-verbal al ședinței ordinare din 8 august.                     
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ.                     
Voturi „pentruˮ? 25 de voturi „pentruˮ.  

De asemenea, procesul-verbal al ședinței extraordinare, convocată de îndată din data de 
23 august, anul curent. Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot                    
procesul-verbal. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. 
Voturi „pentruˮ? Cu 25 de voturi „pentruˮ și acest proces-verbal a fost aprobat.                            

Doamna președinte, aveți cuvântul! 
 D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de 

hotărâre nr. 239/06.09.2024 privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului 
București de a trece construcțiile C1-C5 aferente Colegiului Tehnic de Poștă și Telecomunicații 
“Gheorghe Airinei”, situat în strada Romancierilor nr. 1, sector 6, București, din domeniul 
public în domeniul privat al municipiului București, scoaterea din funcţiune, casarea, demolarea 
şi valorificarea în vederea edificării unei noi infrastructuri edilitare cu destinația unitate de 
învățământ pe terenul dezafectat.  

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la vot! 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 25 de voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Cu 25 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 242/06.09.2024 privind 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului 
București nr. 261/2023 privind aprobarea modalității de gestiune directă prin darea în 
administrare a anumitor activități ale serviciului public de salubrizare din Sectorul 6 al 
Municiupiului București către Administrația Serviciului Public de Salubrizare Sector 6, în 
conformitate cu prevederile Studiului de oportunitate pentru delegarea gestiunii serviciului de 
salubrizare din Sectorul 6 al Municipiului București, precum și aprobarea Caietelor de sarcini 
pentru darea în administrare în regim de gestiune directă a activităților de salubrizare stradală, 
inclusiv deszăpezire, de pe raza Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti, cu modificările și 
completările ulterioare.  

Discuții dacă sunt, vă rog? Domnul consilier Bojdan, vă rog! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte!                    

O scurtă întrebare pentru executiv. Ce este cu sesizarea pentru proiectele de salubritate și dacă 
noi sau A.D.I.B.I.F. trebuie să răspundem acestei sesizări? 
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D-na Adina Nicolescu: Nu am auzit ultima parte. Vă rog, dacă puteți repeta ultima 
parte? 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Dacă noi sau A.D.I. București-Ilfov trebuie să răspundă 
acestei sesizări. 

 D-na Adina Nicolescu: Da. Mulțumim! Din executiv, cine este să îi răspundă domnului 
consilier Bojdan? 

Dl Ionuț Nicolescu, director general, Administrația Serviciului Public de 
Salubrizare Sector 6: Bună ziua! Nu, acea sesizare nu face obiectul proiectelor de pe ordinea de 
zi de astăzi. Se referă la fluxul deșeurilor. Este o sesizare legată de tratarea deșeurilor. Este vorba 
de contractul încheiat de A.D.I. în numele Sectorului 6, dar nu are nici o legătură cu proiectele 
de pe ordinea de zi de astăzi.  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: OK! Mulțumesc! Am întrebat, pentru că am văzut 
adresa respectivă asociată fiecărui proiect, este în mapa proiectului. De aceea am întrebat. 
Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt 
alte intervenții, vă rog să trecem la votarea proiectului, domnul secretar general! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 23 de voturi „pentruˮ. Nu mai sunt conectați dl Ungureanu                     

și dl Volintiru. 
D-na Adina Nicolescu: Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 241/06.09.2024 privind  

aprobarera încheierii unui act adițional la contractul nr. 1153/1999 încheiat între                
Primăria Municipiului București și operatorul URBAN SA..  

Discuții dacă sunt? 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, viceprimar: Am eu o întrebare, dacă se poate? 
D-na Adina Nicolescu: Sigur. Vă rog, d-na viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Întrebarea este către executiv. Aș vrea să știu în ce 

stadiu suntem cu delegarea serviciului de sortare, colectare și transport deșeuri de la populație? 
Pentru că acest contract este, să zicem așa, deja în afara legii. Avem și adrese și decizii de la 
Consiliul Concurenței care specifică acest lucru și se încearcă deja de două mandate să se facă 
delegarea și știu că au fost modificări de lege, acum un an și jumătate, doi, dar dacă poate cineva 
să ne informeze vis-a-vis de stadiul procedurii. Mulțumesc! 

 Dl Ionuț Nicolescu: Vă spun tot eu, un rezumat, lucrăm la documentație. În această 
toamnă, în scurt timp, vom da drumul la procedură. Avem, pe fluxul deșeurilor, deci, tot ce este 
în aval de colectare, deja sunt contracte semnate, în mare parte. Avem tratare,                     
avem depozitare, avem sortare, mai avem contractul pentru deșeul bio și suntem în regulă cu 
toate operațiunile în aval de colectare și transport. Deci, vom fi în regulă cu elementele care         
ne-au făcut să anulăm procedura anterioară. Atunci era alt context și la momentul acela nu 
aveam aceste contracte încheiate și în principiu, în foarte scurt timp, începem procedura. O să fie 
anunțul urcat și după aceea depinde de…. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: De piață. 
Dl Ionuț Nicolescu: De mai mulți factori cât durează. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da. Bine. Mulțumesc!  
Dl Ionuț Nicolescu: Cu plăcere! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Doamna consilier, Georgeta Mitran, vă rog!  
D-na Mitran Georgeta, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte! Eu, reiterez ce 

a spus și colega mea, Mihaela Ștefan, legat de contractul acela din 1999 care a fost declarat 
ilegal, el nu mai este în vigoare. De ce facem referire la el? Aș vrea să mă lămurească,                 
domnul director. Mulțumesc! 

 Dl Ionuț Nicolescu: Este în vigoare. Atât timp cât nu avem alt contract, el este în 
vigoare. Într-adevăr, este un contract care are multe probleme, dar până nu avem un contract de 
delegare, alt contract de delegare, nu avem ce face, trebuie…, suntem condamnați să lucrăm tot 
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în baza acestui contract vechi și imperfect. Aveți dreptate, are foarte multe probleme, iar acum, 
prin acest proiect, noi nu facem altceva decât să extragem activitățile care țin de curățenie 
stradală și de dezăpezire. Le extragem din acel contract vechi și rămân doar activitățile care nu 
țin de curățenie și de dezăpezire, adică colectarea deșeurilor. Cumva, se reduce obiectul 
contractului, aceasta este ideea. 

D-na Mitran Georgeta: Da. Înțeleg că dumneavoastră, practic, actualizați actele 
adiționale pentru că acest contract nu mai este, în opinia mea, în vigoare, câtă vreme el a fost 
declarat…  

Dl Ionuț Nicolescu: Este. Noi funcționăm în baza acestui contract. El este în vigoare 
până la delegarea către un alt operator și în urma hotărârii judecătorești și în urma actului 
adițional 2009, este în vigoare până la momentul delegării către alt operator. Tocmai, activitățile 
care țin de curățenie stradală sunt internalizate și sunt prin gestiune directă la instituția noastră, 
Administrația de Salubrizare, iar pentru colectarea deșeurilor urmează să începem licitația în 
foarte, foarte scurt timp, dar până începe licitația, trebuie să existe un contract pentru colectarea 
deșeurilor de la populație.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Dacă nu mai sunt alte intervenții, vă rog să trecem la 
vot, dl secretar! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 24 de voturi „pentruˮ. Dl Petcu nu mai este conectat. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 240/06.09.2024 privind 

înființarea, organizarea și funcționarea Complexului de Servicii Sociale ,,Banca Locală  de 
Alimente Sector 6ˮ instituţie publică cu personalitate juridică în subordinea Direcţiei Generale 
de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Doamna viceprimar, vă rog! 
 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Aș vrea să fie, în primul rând, să fie foarte clar 

pentru toată lumea, din capul locului, că nu am o problemă cu această instituție. Cred că este clar 
pentru toți că am susținut-o și am ajutat și eu de la preluarea mandatului să ajungem în acest 
punct. Este, așa cum știți, un proiect care se derulează sau mă rog, care a fost inițiat încă din 
2016. Cred că a fost prima hotărâre de consiliu prin care se dorea înființarea unei bănci de 
alimente în Sectorul 6. Este un proiect finanțat printr-un mecanism aprobat pe mandatul trecut.  
A fost un efort al mai multor administrații, mă bucur că suntem în momentul de a decide cum o 
vom operaționaliza. Am, în schimb, o problemă cu structura organigramei care ne este 
prezentată. Mi se pare că avem un număr foarte mare de posturi, sunt 84 de funcții, cred, dintre 
care nouă sunt funcții de conducere. Mi se pare că exagerăm puțin, din acest punct de vedere. 
Mai mult, dacă este să împărțim funcțiile de execuție în funcții de specialitate versus funcții 
administrative, prin specialitate înțelegând acele funcții de care o cantină sau banca de alimente 
are nevoie, cum sunt muncitorii, gestionarii, bucătarii, îngrijitorii, o să vedeți că avem undeva la 
40 de funcții de specialitate și 35 de funcții care vin să coordoneze, gestioneze, să ofere suport 
acestor muncitori. Iarăși, mi se pare o exagerare. Mai mult, dacă ar fi să analizăm în detaliu și 
structura propusă, o să vedeți că există compartimente care au atribuții care se suprapun cu 
compartimente sau servicii din aparatul administrativ al Direcției Generale de Asistență Socială. 
Mă refer aici la compartimentul de dezvoltare parteneriate și coordonare voluntari, care se 
suprapune, din punctul meu de vedere, cu serviciul de strategie și comunicare, dar și cu serviciul 
de asistență comunitară care funcționează, în acest moment, în cadrul aparatului administrativ al 
Direcției Generale. Mai mult, există un compartiment de comunicare al acestui nou complex 
care, la fel, se suprapune cu serviciul de strategii și comunicare din cadrul D.G.A.S.P.C.. 
Serviciul de asistență socială din cadrul complexului de servicii sociale, din punctul meu de 
vedere, se suprapune cu serviciile suport din cadrul D.G.A.S.P.C., care pot referi persoane care 
să devină beneficiare ale acestui complex de servicii sociale. Un complex de servicii sociale                    
în care din statul de funcții care ne-a fost prezentat nu are propusă nicio funcție de specialitate                  
în materia de servicii sociale. Există o hotărâre de guvern, hotărârea de guvern numărul 867 din 
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2015 care reglementează, într-adevăr, sub o formă orientativă, dar reglementează, inclusiv 
structura orientativă de personal care ar trebui să se regăsească în serviciile sociale din România. 
În materie de servicii de zi, așa cum sunt cantinele, există o serie întreagă de funcții de 
specialitate pe care, din păcate, noi nu le regăsim în această structură propusă. Vă dau un 
exemplu, asistentul pentru îngrijirea persoanelor vârstnice, asistentul social, dieteticianul, 
instructor de..., nu știu, ergoterapie, mergem foarte departe, dar este o listă întreagă de 
profesioniști, funcții de specialitate care ar trebui să se regăsească în ceea ce se dorește a fi un 
complex de servicii sociale care înglobează și o cantină, pentru că facem referire la singurul 
serviciu social care este cantina. Deci, din punctul meu de vedere, mi se pare că ne grăbim cu 
această organigramă, mi se pare că este un număr foarte mare de funcții propuse și sunt 
disproporționate funcțiile de conducere și pentru context poate ar fi bine să ne uităm și la alte 
instituții publice subordonate Consiliului Local, cum ar fi Direcția Locală de Evidență a 
Populației care are o adresabilitate la nivelul întregului sector, unde majoritatea din noi, la un 
moment dat ajungem, care are șase funcții de conducere și 73 de funcții de execuție. Deci, în 
concluzie, susțin și am promovat și nu cred că este nimeni aici care să spună altceva, înființarea 
și continuarea acestui obiectiv de investiții. Susțin și am promovat ideea ca acest complex, banca 
de alimente și cantina, să preia zona de cantină socială. Apropo, nu îmi este clar dacă noi o să 
închidem cantina de la Crângași sau o să funcționeze în continuare. Susțin și am promovat ideea 
că acest complex să gătească pentru o parte, poate chiar toate școlile din sector, înscrise în 
programul finanțat din bugetul local de ˮșcoală după școalăˮ. Am trimis, nu știu, dacă v-a ajuns 
și vouă, dar am trimis un punct de vedere în atenția domnului primar, în atenția doamnei director 
de la D.G.A.S.P.C. și în atenția consilierilor, nu știu dacă la toți colegii din Consiliul Local a 
ajuns. Am trimis un punct de vedere unde am făcut chiar și o propunere de organigramă mai 
lejeră, cu mai puține funcții şi de conducere și funcții totale. Propunerea mea includea, avea 50 
de funcții ca să păstrăm totuși să ne raportăm și la reglementările din legea aprobată anul trecut 
cu privire la austeritate. Și da, încă o chestiune, în România, vorbim de deficit excesiv și noi, 
astăzi, suntem chemați să aprobăm înființarea unei instituții cu 80 de angajați. Am făcut o 
propunere de organigramă mai ușoară, ca să zic așa, o organigramă care se raportează la funcțiile 
acestui complex, nu doar la structura unei instituții publice. M-aș fi bucurat dacă proiectul de pe 
ordinea de zi ar fi ajuns într-o formulă agreată și discutată în prealabil. Din păcate, nu a fost 
cazul. Eu am mai primit acum un an și jumătate, cred, o propunere de organigramă care avea 
vreo 86 la momentul respectiv de funcții și același răspuns l-am dat și atunci celor de la 
D.G.A.S.P.C.. Din nou, ca să concluzionez, aș vrea, dacă se poate, dacă este fezabil, să ne mai 
uităm o dată peste structura propusă, pentru că, din punctul meu de vedere, nu este eficientă. Dar 
din nou, instituția și obiectivul este una care poate aduce plus valoare activităţii noastre, dar aș 
vrea să căutăm să avem o formă de organizare și de operaționalizare mai eficientă și ce ni se 
propune azi, nu cred că este aceea. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Domnul consilier Desculțescu, vă rog! 
Dl Alexandru Desculțescu, consilier local:  Bună ziua! Doar am vrut să menționez că 

am intrat în ședință. Mulțumesc! 
Dl Demirel Spiridon:  Da, mulțumesc! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! 
Dl Demirel Spiridon: Suntem 26 acum! 
D-na Adina Nicolescu: Domnul consilier Florescu! 
Dl Florescu Ștefan Viorel, consilier local: Aș vrea să întreb dacă există aviz la acest 

punct de pe ordinea de zi și dacă este favorabil sau nu. 
D-na Adina Nicolescu: Da, imediat! 
D-na Gabriela Popescu, consilier local: Comisia 4 a dat aviz favorabil, 3 “pentru”,                

o “abținere” și un vot “împotrivă”.  
D-na Adina Nicolescu: Și comisia 5, aviz favorabil! 
Dl Florescu Ștefan Viorel: Vă mulțumesc! 
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Se intră în procedură de vot  
Dl Demirel Spiridon: Suntem 24 de consilieri prezenți la acest proiect, dl Ungureanu şi 

dl Zainea nu mai sunt conectaţi. Avem 3 voturi “împotrivăˮ, două “abțineriˮ și 19 voturi 
“pentruˮ. 

D-na Adina Nicolescu: Cu 19 voturi “pentruˮ, 3 voturi “împotrivăˮ (Desculțescu, d-na 
Ștefan, dl Volintiru) şi două “abțineriˮ (dl Bojdan, d-na Mitran), proiectul a fost adoptat.  

Proiect de hotărâre nr. 243/09.09.2024 privind aprobarea tarifelor pentru măturatul, 
spălatul şi stropitul căilor publice din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti, inclusiv colectarea 
şi transportul deşeurilor de pământ şi pietre provenite de pe căile publice la depozitele de 
deşeuri, precum şi a deşeurilor provenite din coşurile stradale la depozitele de deşeuri şi/sau la 
instalaţiile de tratare, curăţarea şi transportul zăpezii de pe căile publice din localitate şi 
menţinerea în funcţiune a acestora pe timp de polei sau de îngheţ. 

Vă rog să se consemneze că eu nu o să particip la dezbatere și la vot în calitate                     
de consilier local.  

Discuții dacă sunt la acest proiect? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la votarea 
proiectului!  

Se intră în procedură de vot  
Dl Demirel Spiridon: Suntem 25 de consilieri prezenți la acest proiect. Avem 25 de 

voturi “pentruˮ. 
D-na Adina Nicolescu: Cu 25 de voturi “pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 244/09.09.2024 privind 

aprobarea componentei integrale pentru procedura de selecție a administratorilor Centrului de 
Inovare și Proiectare Urbană Sector 6 S.R.L.. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, să trecem la votarea proiectului.  
Se intră în procedură de vot  
Dl Demirel Spiridon: Suntem 23 de consilieri prezenți la acest proiect, dl Gâdiuţă,             

dl Florescu şi dl Simion E. nu mai sunt conectaţi. Avem 23 de voturi “pentruˮ. 
D-na Adina Nicolescu: Cu 23 de voturi “pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Ultimul punct pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări. D-na consilier Georgeta Mitran, 

vă rog! 
D-na Georgeta Mitran: Vreau să aduc în cunoștința Consiliului Local și către cei din 

executiv, mai precis către Administrația Domeniului Public, o sesizare pe care am primit-o pe 
email-ul de la primărie, din partea unei doamne Monica Petru, care locuiește în preajma Parcului 
Drumul Taberei și cu permisiunea dumneavoastră aș vrea să dau citire unei părţi din această 
sesizare. Domnia sa face referire la pavilionul de pin-pong din Parcul Drumul Taberei unde 
citez: “activitatea este permisă și în orele de liniște, încălcându-ne dreptul la liniște, în special 
după ora 22.00, când acolo se adună grupuri de persoane aproximativ 20-25 care tulbură liniștea 
prin natura activității sportive. Consider că pe lângă o posibilă neglijență, este și o discriminare 
prin faptul că această activitate este interzisă între orele 13-14 și 22-08. În celelalte spații cu 
aceeași destinație din cartierul Drumul Taberei, fie că sunt îngrădite sau neîngrădite, mesele de 
pin-pong de la terenurile multi-sport din centrul Parcului Drumului Taberei se închid la ora 22, 
iar la cele din strada Cetatea Histria utilizatorii sunt evacuați la ora 21, redirecționându-se către 
acest pavilion pentru a sta aici peste noapte, uneori până dimineață”. Am încheiat citatul.  Din ce 
am înțeles mai departe din sesizarea doamnei, la sesizarea către Poliția Locală, aceasta a venit 
ori de câte ori a fost interpelată, apelată, doar că liniștea se instaurează doar cât stau agenții 
acolo, după care lucrurile continuă. Înțeleg că principalul motiv pentru care ei nu pot fi evacuați 
și că nu au cum să îi oblige să plece de acolo este faptul că panoul cu vechiul regulament, 
regulamentul pe care Consiliul Local l-a aprobat cu ceva timp în urmă, nu mai este afișat, nu mai 
este pus la vedere. Doamna a făcut, înțeleg și câteva sesizări la A.D.P., unde i s-a răspuns                     
că acest lucru se va întâmpla, adică va fi luat în considerare și se va reglementa situația, se va 
remedia. Din păcate, lucrul acesta, înțeleg că nu s-a întâmplat. Ultima sesizare la care a răspuns 
Administrația Domeniului Public a fost cea din ziua de 14.08.2024, care sună așa, citez:                   
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“ca urmare a solicitării înregistrată la Administrația Domeniului Public și Dezvoltare Urbană 
Sector 6 cu numărul 13364 din 05.07.2024, suntem în măsură să vă informăm că în momentul de 
față nu este restricționat accesul în zona menționată. Urmează să montăm un panou cu 
regulamentul și orele de liniște, conform Legii nr. 61/1991. Totodată, analizăm și montarea 
panourilor care să conțină regulile de utilizare a acestui spațiu”. Ca urmare, întrebarea mea, 
interpelarea mea către A.D.P, este următoarea: când estimați că acest lucru se va putea întâmpla, 
în așa fel încât și cetățenii din această zonă să poată beneficia de liniște pe timpul nopții? Cu atât 
mai mult, cu cât i-ați făcut această promisiune, iată, cu aproape trei săptămâni, aproape o lună în 
urmă. Mulțumesc! 
  D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Nu știu dacă este cineva de la A.D.P., acum în 
ședință, dacă nu este, o să avem grijă să ajungă întrebarea dumneavoastră, să ia măsuri și să nu 
se mai întâmple cele sesizate de către doamna de care ați pomenit.  

D-na Georgeta Mitran, consilier local: Cu rugămintea, ca atunci când vor trimite 
răspunsul doamnei, să îmi parvină și mie. Mulțumesc mult! 

D-na Adina Nicolescu: De la biroul tehnic, vă rog mult să transmiteți celor de la A.D.P. 
și tot ce s-a vorbit acum, tot ce a spus doamna Mitran și toate rugămințile dumneaei. Mulțumim!  

Domnul consilier Bojdan, vă rog! 
  Dl Bojdan Alexandru Teodor, consilier local: Da. Mulțumesc frumos! Întrebarea mea 
este în legătură cu Hotărârea Consiliului Local numărul 325 din 2022 prin care acest Consiliu 
Local a solicitat către C.G.M.B. emiterea unei hotărâri pentru solicitarea către Guvernul 
României de transmitere a imobilului clădire și teren din Aleea Callatis 1A din domeniul public 
al statului și administrarea M.A.I., în domeniul public al Municipiului București și administrarea 
Consiliului Local. Aș vrea să primesc și eu informații, care este situația acestui proiect, dacă a 
fost trimisă solicitarea către C.G.M.B, dacă am primit vreun răspuns și unde survine blocajul cu 
acest proiect? Concret, este vorba despre un imobil care a fost inițial construit ca obiectiv de 
școală și care ar trebui să se întoarcă în administrarea Sectorului 6 pentru a crește capacitatea 
unității 279, care a solicitat containere și care de anul acesta va învăța în două schimburi, situație 
similară cu ceea ce se întâmplă în Militari și aș vrea să vedem dacă putem primi acest imobil 
înapoi sau terenul aferent parcării respective, unde să putem construi un nou corp de școală 
pentru zona Ghencea, Prelungirea Ghencea. Mulțumesc! 

Dl Demirel Spiridon: Vă pot răspunde eu, parțial, aici, domnul consilier. Solicitarea 
Consiliul Local către Consiliul General Municipiul București a fost transmisă imediat după 
ședința în care a fost adoptată. Din păcate însă, până acum, urmărind ședințele Consiliul General, 
nu am regăsit proiectul pe ordinea de zi a Consiliului General, deci, ca atare, încă suntem în 
așteptare. Vom mai face o revenire asupra solicitării de a iniția acea hotărâre de guvern de 
trecere a terenului în domeniul public al statului și al Consiliul Local al Municipiului București.              
Pe rând, să primim un răspuns, de data aceasta mai favorabil.  

Dl Bojdan Alexandru Teodor: Mulțumesc, domnule Secretar general! M-ar interesa 
dacă îmi puteți transmite numărul de înregistrare pe care l-ați primit de la C.G.M.B.. 

Dl Demirel Spiridon: Sigur! 
Dl Bojdan Alexandru Teodor: Mulțumesc frumos!  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Dacă nu mai sunt alte intervenții, declar ședința 

închisă!  
 
 
 
Preşedinte de ședință,                                                                   Secretar general Sector 6, 
      Adina Nicolescu                                                                              Demirel Spiridon 

 
 
 


